
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů 

Zápis   č. 12 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hluk 

konaného dne 31.08.2016  
 

Přítomni:  18  
Omluveni: Ing. Mgr. Lenka Dvořáčková, p. Antonín Ratajský, Ing. František Dufka 
                  

1. Zahájení 
a) ověřovatelé zápisu:  p. Mgr. Igor Dostal, p. Ing. Petr Hájek 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu  p. Mgr. Igora Dostala  
a p. Ing. Petra Hájka. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu p. Mgr. Igora Dostala a p. 
Ing. Petra Hájka. 

 
b) schválení programu: 

Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města  
PRO:    18   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 12/2016/02 
Zastupitelstvo města schválilo program zasedání tak, jak byl zaslán všem 
zastupitelům, vyvěšen na úřední desce a webových stránkách města.  

 
c) kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 

29.06.2016  
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 29.06.2016 č. ZM 11/2016/01 – ZM 
11/2016/22.  
PRO:    18   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:       0 

Usnesení:  ZM 12/2016/03 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 29.06.2016 č. ZM 11/2016/01 – ZM 
11/2016/22.  

 
2. Přijetí daru – podílu 8/100 pozemku p.č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí, 

v k.ú. Hluk 
Jedná se nabídku pana X.Y., Hluk (2/100), pana X.Y., Dolní Němčí (2/100), 
paní X.Y., Dolní Němčí (2/100) a paní X.Y., Hluk (2/100) celkem tedy 8/100 
podílu pozemku p.č. 1274/1 (ostatní plocha – ostatní komunikace 1056 m2) v 
ulici Zabartoníčí. Podíl 8/100 odpovídá 84,48 m2. Dle územního plánu se 
jedná o plochu PV (plocha veřejného prostranství s převahou zpevněných 
ploch). Stavební komise tento dar neprojednávala. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu schválit přijetí daru s tím, že poplatky hradí nabyvatel daru, tedy 
město Hluk. V minulosti již město v této lokalitě některé podíly vykoupilo, popř. 
získalo darem. V současné době vlastní město podíl 15/100 pozemku.  
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Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru – podílu 8/100 pozemku p.č. 1274/1 
(ostatní plocha – ostatní komunikace 1056 m2) v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk, 
poplatky hradí město, od vlastníků: 

 p. X.Y. (2/100) 
 p. X.Y. (2/100) 
 p. X.Y. (2/100)  
 p. X.Y. (2/100) 

PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/04 
Zastupitelstvo města schválilo přijetí daru – podílu 8/100 pozemku p.č. 1274/1 
(ostatní plocha – ostatní komunikace 1056 m2) v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk, 
poplatky hradí město, od vlastníků: 

 p. X.Y. (2/100) 
 p. X.Y. (2/100) 
 p. X.Y. (2/100)  
 p. X.Y. (2/100) 

 
3. Prodej pozemků v k.ú. Hluk 
a) části parcel p.č. 2028/3, 2028/1, 1959/1, 2032/5 vedle mateřské školy 
(Zelnice)  
Jedná se o žádost pana X.Y. Stavební komise doporučila radě města 
pronájem části pozemků p.č. 2028/3, 2028/1, 1959/1 a 2032/5 a prodej 
pozemků realizovat až po dokončení nové cesty v lokalitě Nad Kaštancem. 
Rada města doporučuje zastupitelstvu zamítnout prodej části těchto pozemků 
a prodejem se zabývat po dokončení komunikace v ulici Nad Kaštancem a 
dokončení změn v územním plánu Hluk. Rada města dále schválila zveřejnění 
záměru o výpůjčce části pozemků p.č. 2028/3, 2028/1, 1959/1 a 2032/5. 
Smlouva o výpůjčce je již s panem X.Y. sepsaná do 31.12.2020. Současně 
město Hluk předpokládá odkup okolních pozemků p.č. 2028/4, 2028/5 a 
2032/15 od Lesů ČR. S problematikou jste již byli v minulosti částečně 
seznámeni při návrzích změn v územním plánu Hluk.  
Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města zamítá prodej pozemků části parcel p.č. 2028/3, 2028/1, 
1959/1, 2032/5 vedle mateřské školy (Zelnice) v k.ú. Hluk panu X.Y. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/05 
Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemků části parcel p.č. 2028/3, 2028/1, 
1959/1, 2032/5 vedle mateřské školy (Zelnice) v k.ú. Hluk panu X.Y. 
 
 
b) části parcel 2346/1 a 2346/3 v ulici Antonínské 
Jedná se o žádost pana X.Y. Jde o části pozemků, které byly panem X.Y. 
oploceny. Dle geometrického plánu se jedná ještě o dva další pozemky p.č. 
2302/490 a p.č. 2346/2, které v žádosti pan X.Y. neuvedl. Stavební komise 
doporučila radě města prodej části pozemků. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu zamítnout prodej části těchto pozemků a prodejem se zabývat 
až po dokončení změn v územním plánu Hluk. Současně rada města schválila 
záměr o pachtu části těchto pozemků.   
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města zamítá prodej pozemků části parcel p.č. 2346/1 a 2346/3 
v ulici Antonínské v k.ú. Hluk panu X.Y. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/06 
Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemků části parcel p.č. 2346/1 a 2346/3 
v ulici Antonínské v k.ú. Hluk panu  X.Y. 

 
4. Žádost o zařazení do seznamu nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k 

příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území 
Žádost podali manželé paní X.Y.  a pan X.Y. Stavební komise souhlasí se 
zařazením do Seznamu podpořitelných nemovitostí. Rada města doporučuje 
zastupitelstvu schválit zařazení žádosti  manželů paní X.Y. a pana X.Y. pro 
dům na pozemku p.č. 961 (Hlavní 28, Hluk) ze dne 23.06.2016 do Seznamu 
podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje zařazení žádosti paní X.Y. pana X.Y. na 
rekonstrukci rodinného domu č.p. 28 v ulici Hlavní, Hluk do Seznamu 
podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/07 
Zastupitelstvo města schválilo zařazení žádosti paní X.Y. a pana X.Y. na 
rekonstrukci rodinného domu č.p. 28 v ulici Hlavní, Hluk do Seznamu 
podpořitelných nemovitostí dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na 
rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového rodinného domu či 
výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném území. 

 
 

5. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku dle Směrnice č. 1/2015 
k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již 
zasíťovaném území 

Žádost podal pan X.Y. a paní X.Y. Stavební komise doporučuje schválení 
finančního příspěvku. Rada města doporučuje zastupitelstvu schválit 
poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90.000 Kč panu X.Y. a paní X.Y. na 
rekonstrukci rodinného domu čp. 777 v ulici Mladá, Hluk dle Směrnice č. 
1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici s následnou výstavbou nového 
rodinného domu či výstavbu nového rodinného domu v již zasíťovaném 
území.   
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90.000 
Kč panu X.Y. a paní X.Y.  na rekonstrukci rodinného domu č.p. 777 v ulici 
Mladá, Hluk dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území.   
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/08 
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí finančního příspěvku ve výši 90.000 
Kč panu X.Y. a paní X.Y.  na rekonstrukci rodinného domu č.p. 777 v ulici 
Mladá, Hluk dle Směrnice č. 1/2015 k příspěvku na rekonstrukci, demolici 
s následnou výstavbou nového rodinného domu či výstavbu nového rodinného 
domu v již zasíťovaném území.   

 
6. Územní plán Hluk 
Na základě jednání Městského úřadu v Uherském Hradišti, odboru stavebního 
úřadu a životního prostředí, oddělení stavebního odboru a památkové péče 
nám bylo doporučeno nezadávat změnu územního plánu, ale zadat pořízení 
nového územního plánu. Zastupitelstvo města Hluk musí na základě 
ustanovení § 6 odst. 1) písmeno c) a odst. 5) písmeno a) a f) zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) v 
aktuálním znění a ustanovení § 35 odst. 1) a § 84 odst. 2) písmeno x)  zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) v aktuálním znění musí schválit:  
1.  pořízení Územního plánu Hluk 
2. podání žádosti o pořízení Územního plánu Hluk pořizovateli – Úřadu 
územního plánování MěÚ Uherské Hradiště 
3. určeného člena zastupitelstva pro pořízení územního plánu Hluk. 
Toto jsou nezbytně nutné kroky, bez kterých plánovanou změnu Územního 
plánu Hluk nelze započat. Na dalších zastupitelstvech se již budeme věnovat 
jednotlivým změnám, které jsme si z větší části definovali na pracovním 
setkání dne 22.06.2016. 
p. Julie Šuránková: jedná se o změnu ve stávajícím stavu nebo o nový územní 
plán? 
Ing. Křižan: pořizovatel, což je Městský úřad Uherské Hradiště, doporučuje 
pořízení nového územního plánu. Změny jsou pro ně na zpracování složitější 
než nový územní plán. 
p. Julie Šuránková: a jaká by byla cena? 
Ing. Křižan: to nám řekne až projektant, cena změny by se pohybovala 
například cca okolo 600 tis. a nový cca 800 tis. bez DPH.  Musela by se zadat 
poptávka. V současné chvíli nevím, jestli budeme výběrové řízení zadávat my 
nebo Městský úřad Uherské Hradiště. Změna územního plánu je 
administrativně zatěžuje více než pořízení nového územního plánu. Změny 
jsou rozsáhlé, výrazně se změní, proto navrhují pořízení nového územního 
plánu. Na základě sdělení pána, který nám zpracovával dotaci na územní plán 
před 5 lety, můžeme opět žádat o dotaci na pořízení nového územního plánu. 
Ing. Hájek: jak to vyjde časově s novým územním plánem? 
Ing. Křižan: 18 – 24 měsíců. 
Ing. Hájek: a stávající by po tuto dobu platil? 
Ing. Šimčík: do doby schválení nového územního plánu platí ten starý. Já 
osobně bych do  nového územního plánu nešel, ale šel bych do změny. 
Ing. Křižan: po dokončení komplexních pozemkových úprav do 5 let bude 
muset být zase nový územní plán. 
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p. Julie Šuránková: za 5 let, když by musel být nový územní plán, můžeme 
žádat znovu o dotaci? 
Ing. Šimčík: můžeme, ale nikdo neví, jestli za 5 let nějaké dotace vůbec 
budou. Já bych projednání tohoto bodu odložil a projednal územní plán 
nejprve s projektanty. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města odkládá projednání nového Územního plánu Hluk. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/09 
Zastupitelstvo města odložilo projednání nového Územního plánu Hluk. 
 
 
7. Závěrečný účet 2015 – hospodaření Mikroregionu Ostrožsko - 

Veselsko 
Dle zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a 
stanov Mikroregionu se po schválení závěrečného účtu a výroční zprávy 
valnou hromadou Mikroregionu zajistí rozeslání tohoto závěrečného účtu k 
projednání v zastupitelstvech všech členských obcí. Závěrečný účet 
zastupitelstvo neschvaluje, ale bere jej na vědomí. Závěrečný účet byl všem 
zastupitelům zaslán elektronicky.  
Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města bere na vědomí Závěrečný účet 2015 – hospodaření 
Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/10 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí Závěrečný účet 2015 – hospodaření 
Mikroregionu Ostrožsko – Veselsko. 

 
8. Cena vykupovaných pozemků pro stavbu „ZTV v ulici Nad 

Kaštancem“ 
V loňském roce 2015 jsme v této lokalitě vykupovali pozemky od manželů 
X.Y., manželů X.Y. a manželů X.Y. Dále jsme provedli směnu s panem X.Y.  
Pozemky pod plánovanou stavbou „ZTV Nad Kaštancem“ se pohybovaly 
v cenách 199,78 Kč/m2 nebo 217,94 Kč/m2. Tím, že bylo vydáno územní 
rozhodnutí pro etapu II., cena pozemku se zvýšila na 303,03 Kč/m2. Za tuto 
cenu jsme již na minulém zastupitelstvu vykupovali část pozemku od České 
republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových. Já i rada 
města považujeme za vhodné stanovit jednotnou cenu za tyto pozemky a to 
250 Kč/m2. 
Ing. Křižan:  ve smlouvách o právu provést stavbu a smlouvách o smlouvě 
budoucí byla cena stanovena na 200 Kč/m2. Majitelé mají pozemky 
zhodnoceny. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města stanovuje cenu za vykupované pozemky pro stavbu 
„ZTV v ulici Nad Kaštancem“ – 250 Kč/m2. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/11 
Zastupitelstvo města stanovilo cenu za vykupované pozemky pro stavbu „ZTV 
v ulici Nad Kaštancem“ – 250 Kč/m2. 
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9. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru 
Zápis z jednání finančního  výboru konaného dne 22.08.2016 
 

AD 1) Čerpání rozpočtu za I. pololetí roku 2016 
Zástupce městského úřadu p. Angerová seznámila podrobně členy finančního 
výboru s materiálem čerpání rozpočtu za I. pololetí 2016, ke kterému nemá 
připomínek a bere tento materiál na vědomí. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu za I. pololetí roku 2016. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/12 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí čerpání rozpočtu za I. pololetí roku 
2016. 

 
AD 2) Rozpočtové opatření č. III 
 

III. Rozpočtové opatření r. 2016  
 

Příjmy -   rozpočet upravený                                                 79.640.000,--  

 

2321 Odvádění odpadních vod    +       10.000,--  

3639 Komunální služby     +     250.000,--   

3429 Zájmová činnost a rekreace    -      260.000,-- 

 

                         = 79.640.000,-- 

 

Financování – rozpočet upravený                                       31.573.000,-- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                              111.213.000,-- 

 

3421 Volný čas dětí a mládeže    +         60.000,-- 

3399 Sbor pro občan. záležitosti        +         25.000,--                    

6171    Místní správa     +       150.000,--  

3745 Veřejná zeleň      +       150.000,--    

6409 Ostatní příspěvky     +       200.000,--   

6399 Finanční operace     +       500.000,--  

2219 Chodníky a stezky     -     1.085.000,--              

 

                                                                                           =   111.213.000,-- 

 
Členové finančního výboru doporučují zastupitelstvu ke schválení rozpočtové 
opatření 2016 č. III. 
Mgr. Mitáček: kolik nám Slovácké vodárny a kanalizace vrací, jak to funguje? 
Ing. Šimčík: kolik platí za čističku odpadních vod a stočné? 
p. Angerová: 206 tis. Kč ročně za nájem + 3 Kč za protečený kubík vody, 
celkem 710 tis. Kč dohromady. 
Ing. Křižan: do čističky odpadních vod se loni investovalo 500 tis. Kč, letos 
okolo 400 tis. Kč. V rámci emisí na vypouštění vod nás v průběhu dvou až tří 
let čeká investice okolo 1 mil. Kč. Dle předpisů se bude muset vypouštět ještě 
čistější voda. 
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje III. Rozpočtové opatření roku 2016: 

Příjmy -   rozpočet upravený                                                 79.640.000,--  

 

2321 Odvádění odpadních vod    +       10.000,--  

3639 Komunální služby     +     250.000,--   

3429 Zájmová činnost a rekreace    -      260.000,-- 

 

                               = 79.640.000,-- 

Financování – rozpočet upravený                                       31.573.000,-- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                              111.213.000,-- 

 

3421 Volný čas dětí a mládeže    +         60.000,-- 

3399 Sbor pro občan. záležitosti        +         25.000,--                    

6171    Místní správa     +       150.000,--  

3745 Veřejná zeleň      +       150.000,--    

6409 Ostatní příspěvky     +       200.000,--   

6399 Finanční operace     +       500.000,--  

2219 Chodníky a stezky     -     1.085.000,--              

 

                                                                                           =   111.213.000,-- 

 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/13 

Zastupitelstvo města schválilo III. Rozpočtové opatření roku 2016: 

Příjmy -   rozpočet upravený                                                 79.640.000,-- 

 

2321 Odvádění odpadních vod    +       10.000,--  

3639 Komunální služby     +     250.000,--   

3429 Zájmová činnost a rekreace    -      260.000,-- 

 

                             = 79.640.000,-- 

Financování – rozpočet upravený                                       31.573.000,-- 

 

Výdaje – rozpočet upravený                                              111.213.000,-- 

 

3421 Volný čas dětí a mládeže    +         60.000,-- 

3399 Sbor pro občan. záležitosti        +         25.000,--                    

6171    Místní správa     +       150.000,--  

3745 Veřejná zeleň      +       150.000,--    

6409 Ostatní příspěvky     +       200.000,--   

6399 Finanční operace     +       500.000,--  

2219 Chodníky a stezky     -     1.085.000,--              

 

                                                                                           =   111.213.000,-- 
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AD 3) Žádost Domu dětí a mládeže Hluk o navýšení příspěvku ve výši 60 000 
Kč pro mažoretky 
K žádosti Domu dětí a mládeže Hluk -  finanční výbor doporučuje 
zastupitelstvu schválit příspěvek pro mažoretky ve výši Kč 60.000 Kč na 
reprezentaci v Anglii a současně finanční výbor doporučuje zastupitelstvu 
schválit, aby z neinvestičního příspěvku Domu dětí a mládeže Hluk byla ještě 
navíc vyčleněna částka ve výši 45.000 Kč (1.500 Kč/mažoretku). Důvodem 
doporučení jsou vysoké náklady spojené s touto reprezentací na 1 soutěžící. 
Rada města doporučuje taktéž příspěvek schválit. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení neinvestičního finančního příspěvku 
pro Dům dětí a mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 145, 687 25 
Hluk o 60 000 Kč na soutěž Mistrovství Evropy mažoretek Corps v Anglii a 
současně schvaluje vyčlenění částky z neinvestičního příspěvku Domu dětí a 
mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 145, 687 25 Hluk ve výši 
45.000 Kč (1.500 Kč/mažoretku). 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/14 
Zastupitelstvo města schválilo navýšení neinvestičního finančního příspěvku 
pro Dům dětí a mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 145, 687 25 
Hluk o 60 000 Kč na soutěž Mistrovství Evropy mažoretek Corps v Anglii a 
současně schválilo vyčlenění částky z neinvestičního příspěvku Domu dětí a 
mládeže Hluk, příspěvková organizace, Boršická 145, 687 25 Hluk ve výši 
45.000 Kč (1.500 Kč/mažoretku). 

AD 4) Kontrola pokladny 
Byla provedena fyzická kontrola pokladny a členové finančního výboru 
konstatují, že fyzický stav pokladny souhlasí s účetním. Rovněž pokladní 
doklady jsou vedeny v intencích zákona. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
PRO:   18   PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/15 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu. 
 

10. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 ZTV v ulici Nad Kaštancem – Ing. Křižan: je vysoutěžena firma Inženýrské 

stavby Hodonín, podepsaná smlouva. Akce je naplánovaná na 3 roky a 
bude se doprojektovávat plyn. Některé práce jsou plánovány i v letošním 
roce. 

 ZTV v ulici Pod Sádkama – Ing. Šimčík: akce se zdržela předěláváním 
projektové dokumentace na plyn a veřejné osvětlení. Plyn je dokončen, 
bude se kopat ještě elektřina, nízké napětí, veřejné osvětlení a datový 
kabel v jednom výkopu. Celková cena díla bude zvýšena, peníze 
v rozpočtu na to máme.  
Mgr. Mitáček: nedělají si zahrádkáři nároky na zahrádkářskou kolonii? 
Ing. Křižan: máme mít jednání, ale nevím, co bude předmětem. Navrhují 
novou lokalitu nad Zemtechem, zatím bylo sděleno jen ústně, písemnou 
žádost nedodali. 

 rekonstrukce ulice Boršické – Ing. Křižan: minulý týden jsme dostali 
zprávu, že se prodlužuje termín rekonstrukce kanalizace, a tím se 
prodlužuje i termín uzavírky silnice. Protože město není zváno na kontrolní 
dny, více nevíme, ale 1. listopadu musí být vozovka nachystaná na zimní 
provoz. 
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 rekonstrukce kina – Ing. Šimčík:  rekonstrukce je kritická termínově, ale je 

zpracovaný nový harmonogram prací. Posílili dělníky na stavbě, dnes jich 
pracuje 12. Zdi jsou hotové, 15. září nastoupí na střechu, do konce měsíce 
ledna 2017 by měly být práce hotové. 

 „Optimalizace provozu kotelny MŠ Hluk“ – Ing. Křižan: v pondělí jsme 
podepsali smlouvu s dodavatelem, byl pouze jeden uchazeč a to firma 
CERGOMONT Blansko, nabídková cena 2 746 151 Kč. Firma se bude 
snažit neohrozit chod mateřské školy. Po předání stanoviště začnou 
s demontáží solárů a starých kotlů. Rozhodnutí o dotaci na tuto akci mělo 
přijít v polovině srpna, protože Státní fond životního prostředí požaduje 
doplňující informace, oficiálně bude rozhodnuto až v měsíci září. 

 doplnění mobiliáře na náměstí – rada města schválila nákup 6 nových 
vitrín pro spolky, strany a seniory v Hluku. Dále rada schválila nákup 47 
kusů stojanů na kola, které budou umístěny u stánků na náměstí, u 
kostela, České spořitelny, obecní restaurace, potravin Duha, před 
zeleninou a u Jednoty. Dále je schváleno umístění 10 kusů velkých 
dřevěných kontejnerů na stromy na náměstí. 
Mgr. Braunerová: kolik stojí takový kontejner? 
Ing. Šimčík:  30 tis. Kč za jeden kus. 
Ing. Křižan: kontejnery jsou z tropického dřeva a jsou izolované. 

 „Sběrný dvůr města Hluk – zvýšení kapacity tříděných odpadů“ –  
Ing. Šimčík: je zpracovaná projektová dokumentace na rozšíření betonové 
plochy, přístřešku na lednice, televize, zakoupení nové drtičky 
s nakladačem. Náklady by měly činit cca 10 mil. Kč, 85% tvoří dotace. 
Chystáme stavební povolení, do konce měsíce listopadu se podávají 
žádosti o dotaci. Stará drtička i nakladač by se prodaly. 

 opěrná stěna v ulici Kostelní – Ing. Křižan: v ulici Kostelní koupil syn p. 
X.Y. rodinný dům, při demolici tohoto domu zůstala část stěny. Město jde 
do investice opěrné stěny, kdy uvolní z rozpočtu 260 tis. Kč a p. X.Y. 150 
tis. Kč. Včera bylo vydáno stavební povolení. V okamžiku, kdy bude stěna 
dodělána, je možnost pokračovat v dodláždění ulice a zhotovení vpusti pro 
srážkovou vodu.  Opěrnou stěnu bude stavět firma TRADIX, vše si vzal na 
starost p. X.Y., což je pro nás výhoda. Do konce roku by mělo být hotové i 
vydláždění a vpusť.  Je tam varianta udělat jen pro osobní vozy, já se 
k tomu nepřikláním, protože jediný příjezd na pole je touto cestou. I územní 
plán počítá s výstavbou rodinných domů naproti vodárny, kdy tam bude 
muset jezdit i těžká technika. 

 nákup nového osobního vozu pro místní hospodářství a městskou policii – 
rada města schválila nákup dvou osobních automobilů DACIA DOKKER 
bílé barvy, jedno pro místní hospodářství a  druhé pro městskou policii, 
které bude 5-ti místné s mříží pro psa. 
Mgr. Braunerová: jak to vypadá s vedoucím městské policie? 
Ing. Křižan: příští týden zveřejníme na webové stránky města výběrové 
řízení a necháme asi měsíc vyvěšeno. V měsíci říjnu vybereme vedoucího 
městské policie s nástupem buď od listopadu nebo až od ledna 2017. 

 hody a přehled kulturních akcí, slavnosti vína – p. Marie Plačková: přehled 
kulturních akcí: hudební neděle, promítání filmů a hody byly úspěšně 
hodnoceny. Další akce v měsíci září budou: 
4.   září -  Babica před tvrzí 
23. září -  Uršuloviny  s Uršulou Klukovou na tvrzi 
24. září – bazar krojů 
24. září – retro disco na tvrzi 
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Hody – p. Angerová: v rozpočtu výdaje 300 tis. Kč, sponzoři 45 tis. Kč, 
skutečné výdaje zatím 165 tis. Kč. 
Ing. Šimčík: vstup byl na všechny akce zdarma, z hlediska návštěvnosti je 
to dobré.  

 rekonstrukce spojnice mezi ulicí Vyšehradskou a Hlavní – Ing. Křižan: 
objevilo se mnoho negativních připomínek. S touto akcí se počítalo i 
v rozpočtu, proto se oslovily 3 firmy a vyhrála firma SVS – CORRECT spol. 
s r.o., Bílovice, nabídková cena 576 249 Kč. 

 instalace kamer před koupalištěm – Ing. Křižan: protože došlo ke krádeži 
dvou jízdních kol před koupalištěm, budou se instalovat kamery ke vstupu 
na koupaliště. 

 výběrové řízení na dodavatele tepla na rok 2017 a 2018 – Ing. Křižan:  
v loňském roce se schválil dodavatel tepla na jeden rok, letos se v rámci 
výběrového řízení na dodavatele tepla pro město Hluk a jeho příspěvkové 
organizace osloví 9 firem. Zajišťuje nám firma MIX MAX – ENERGETIKA 
Brno.  

 veřejná zeleň a dotace na akci „Revitalizace zeleně v Hluku“ – Ing. Šimčík: 
je zpracovaná a podaná žádost o dotaci na úpravy zeleně po celém Hluku 
za 3,5 mil. Kč. Letos se provedou údržbové práce a kácení a hlavní práce 
proběhnou až v příštím roce.  

 webové stránky města Hluk – p. Karel Bojko: rada města schválila nabídku 
firmy Galileo na nové webové stránky města. Jde o firmu, která dělá 
stránky přímo pro města a obce. Hlavní změnou je, že když budete 
sledovat stránky z mobilu nebo tabletu, budou se vám přizpůsobovat. 
Budou dobré především pro seniory, kdy se jim bude zvětšovat písmo. 
Dále bude možnost přístupu do administrace více lidem (např. rybářům a 
myslivcům), bude rezervační systém na všechny prostory města - tvrz, 
sportovní halu. Spuštění by mělo být začátkem nového roku. 
Ing. Křižan: u on-line rezervace sálů na tvrzi si lidé zaplatí zálohu, 
v případě zrušení rezervace záloha propadne. 
Ing. Štěpán Mitáček: jaký bude měsíční poplatek za provoz webových 
stránek? 
Ing. Křižan: roční poplatek bude činit 9 500 Kč. Celková cena činí 103 tis. 
Kč. 

 nezaměstnanost 
 
 

Obec, okres, kraj Počet uchazečů nezaměstnanost v 
% 

Hluk     108 3,47 

ORP Uh. Hradiště  2 820 4,55 

ORP Uherský Brod  1 347 3,79 

okres Uh. Hradiště  4 188 4,32 

Zlínský kraj 19 707 4,92 

ČR -------- 5,38 
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 Daňové příjmy 
 

skutečnost  1 - 8/2015 skutečnost 1 - 8/2016 srovnání skutečnosti 
roku 2015 s rokem 
2016 

 

32.784.319,03 Kč 

 

36.269.314,81 Kč 

 

3.484.995,78 Kč 

 
 

 Stavy účtů k 31.08.2016 
Běžný účet u KB                         28.349.196,--Kč 
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB              3.783.072,--Kč 
Inkasní účet Česká spořitelna                       5.515,--Kč 
Účet ČNB                   1.185.624,--Kč 
---------------------------------------------------------------------------------------------- 

           Celkem  účty                                                         33.323.407,--Kč  
 

Otevřený úvěr 
Úvěr Čs. spořitelna – dlouhodobý                                 17.000.000,--Kč  
Čerpaný úvěr k 31.08.2016                      0,--Kč 

 
11. Diskuse 

 
p. Julie Šuránková: co se  buduje na Penkově dvoře? 
Ing. Šimčík: je tam meziskládka z ulice Boršické na uskladnění aut a 
materiálu. 
p. Julie Šuránková: neuvažuje se zase na umístění kontejnerů po Hluku na 
sběr listí a větví jako v loňském roce? 
Ing. Šimčík: uvažuje, ale až koncem měsíce října a v listopadu. 
Mgr. Milena Šimčíková: co škola a kanály? 
Ing. Křižan: v kalendáři mám napsáno na příští týden. Proběhlo už jednání 
s paní ředitelkou, Ing. Martinem Dufkou a Mgr. Vlastimilem Vaňkem z MAS 
Horňácko a Ostrožsko. Dotaci na školu nemůžeme čerpat přes MAS Horňácko 
a Ostrožsko, ale přes Integrovaný regionální operační program. 
Mgr. Milena Šimčíková: silnice na Láně je ve špatném stavu, uvažuje se o 
opravě? 
Ing. Šimčík: za týden budeme mít nabídku od firmy SÚS Slovácka Uherské 
Hradiště na opravu silnice Novoveské a Na Přídělech. 
p. Hráček: chci se zeptat na keř na křižovatce na Láně u domu p. Hrubého,  
není to vyčištěné. 
Ing. Šimčík: je to pozemek p. Hrubého, jenom z boku je to obecní. 
p. Hráček: narůstá to na cestu a když se vyjíždí z ulice, tak tam není vidět. 
Ing. Šimčík: ořezat to můžeme, ale  roste to v jeho pozemku. 
p. Hráček: mám ještě další připomínky, když se sjíždí z ulice Mladá, tak  je na 
podzim zrcadlo zarosené, není tam vidět a ještě další připomínka – na starém 
Láně se špatně parkuje, lidé stojí v protisměru. Ať městská policie upozorní 
občany, že nevhodně parkují. 
Ing. Křižan: je zpracovaná projektová dokumentace pro starý Lán, kde se 
rozliší hlavní a vedlejší silnice. 
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p. Kotačka: když se vyjíždí z ulice Moravská, stává tam auto v zatáčce, kde je 
obousměrný provoz a je to nebezpečné. Dále se chci zeptat, jestli se bude 
něco dělat s pódiem před tvrzí? 
p. Marie Plačková: pódium se probíralo na jednání kulturní komise a bude se 
probírat i s jednotlivými soubory. 
Ing. Šimčík: na slavnosti může být velké pódium na hřišti. Vždycky tam bývalo. 
p. Bachánek: bylo by možné zkrátit živý plot u Plynařů, při výjezdu z ulice 
Mlýnské je špatně vidět. Dále parkování u Autopalu, zda by nemohla městská 
policie přijet v čase mezi 13:30 - 14:30. Stálo tam auto v křižovatce a byl 
problém vyjet. Je to dost nebezpečné, auta parkují i u dětského hřiště. 
Ing. Šimčík: budeme dělat nové parkoviště pro 30 aut. 
p. Bachánek: další problém je na dětském hřišti vedle paneláků, kdy 12-ti leté 
děti kouří a požívají alkohol do nočních hodin. Nemohla by městská policie 
kontrolovat tato místa? Byla na sídlišti zatím dvakrát. Nebo to udělat tak, jak 
na hřišti v Ostrožské Lhotě – zamykat. 
p. Baroň: proč městská policie? Co dělají jejich rodiče, když nechají takové 
děti v noci venku? 
p. Bachánek: dále je na hřišti díravý plot, bylo by možné jej opravit? 
Ing. Šimčík: oprava plotu je v úkolech místního hospodářství již půl roku. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů, diskusi zastupitelů a 
občanů. 
PRO:     18  PROTI:   0  ZDRŽEL SE:    0 

Usnesení:  ZM 12/2016/16 
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace o činnosti orgánů města, 
nezaměstnanosti, daňových příjmech, stavu účtů, diskusi zastupitelů a 
občanů. 

 
12. Závěr 
Zasedání  bylo ukončeno v 19:30 hodin 

Zápis byl vyhotoven dne 06.09.2016 

Zapsala: Dana Krhovská 

Zápis ověřil:  
 
p. Mgr. Igor Dostal dne 07.09.2016   
p. Ing. Petr Hájek  dne 08.09.2016   

 
 
 
 

Ing. Martin Křižan 
starosta 

 
Neanonymizovaný zápis z jednání zastupitelstva města je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu. 

 
Vyvěšeno dne: 09.09.2016 
Sňato dne: 


